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Υπάρχει ελπίδα. Αρκεί να μην ζούμε σαν να μην 
γεννήθηκε ο Χριστός.
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Αναστασίου, Αρχιεπισκόπου Τιράνων και πάσης Αλβανίας

 

Μήνυμα ελπίδος εκπέμπει στον ταραγμένο κόσμο μας, στην ταλαιπωρημένη χώρα 
μας, στην ανήσυχη καρδιά μας, η Γέννηση του Χριστού. «Έσται η ρίζα του Ιεσσαί 
και ο ανιστάμενος άρχειν εθνών· επ’ αύτω έθνη ελπιούσιν», αιώνες πριν είχε 
προφητεύσει ο Ησαΐας και επαναλαμβάνει ο Απόστολος Παύλος. Παρόλο που 
πλήθος γεγονότων σκορπίζουν ανησυχία, αγωνία και συχνά απόγνωση, τα 
Χριστούγεννα, γαλήνια, εορταστικά, επιμένουν: Υπάρχει ελπίδα! Αυτή δεν 
βασίζεται σε μια αόριστη αισιοδοξία,  σε υποσχέσεις ανθρώπινες. Αλλά σε ένα 
Πρόσωπο που ήλθε ήρεμα και, ταπεινά, που παραμένει ανάμεσα μας, που θα 
επανέλθει εν δόξη. Στον Υιό του Θεού που σαρκώθηκε. Για τον οποίο ψάλλουμε: 
«Ράβδος εκ της ρίζης Ιεσσαί και άνθος εξ αυτής, Χριστέ, εκ της Παρθένου 
ανεβλάστησας… ήλθες σαρκωθείς εξ απειράνδρου, ο  άυλος και Θεός, δόξα τη 
δυνάμει σου, Κύριε». (περισσότερα…)
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